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ZAPISNIK O RADU 43. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 09.10.2024. GODINE 
 

Broj: 01-GV-02-1223/24 

Datum: 09.10.2024. godine 
 

Sjednica je počela sa radom u 10.00 sati. 

Sjednicom je predsjedavao Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća. 
 

Prisutni su bili sljedeći gradski vijećnici: 

1. Alem Logo 

2. Danijela Šahat 

3. Jasmin Ademović 

4. Samir Bejić 

5. Toni Vukadin 

6. Adi Škaljić 

7. Amra Zulfikarpašić 

8. Alen Girt 

9. Mirela Džehverović 

10. Ratko Orozović 

11. Hazim Bahtanović 

12. Vedad Deljković 

13. Dragan Stevanović 

14. Elvedin Korora 

15. Muamer Mekić 

16. Bajro Biber 

17. Robert Pleše 

18. Seid Škaljić 

19. Željko Majstorović 

20. Drago Jurić 

21. Enisa Spahić 

22. Jasmin Skorupan 

23. Srđan Srdić 
 

Odsutni: Almedin Miladin, Biljana Lazarević (najavljen izostanak), Lajla Ćosović, Srđan 

Simonović  i Vedran Dodik.  

Pored gradskih vijećnika, sjednici su prisustvovali: 

1. Benjamina Karić, gradonačelnica Grada Sarajeva 

2. Anja Margetić Stakić, zamjenica gradonačelnice Grada Sarajeva 

3. Samir Avdić, zamjenik gradonačelnice Grada Sarajeva 

4. Admir Jusufbegović, pravobranilac Grada Sarajeva 

5. Mila Eminović, sekretar Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

6. Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove Gradskog vijeća 

7. Aida Bajramović, sekretarka organa uprave 

8. Dženana Šarčević, rukovodilac Stručne službe za poslove kabineta i poslove Gradske uprave 

9. Zinaida Čengić, rukovodilac Stručne službe za protokolarne poslove, odnose s javnošću i 

međunarodnu saradnju 

10. Elvir Hadžiahmetović, pomoćnik Gradonačelnice za lokalno poslovanje  

11. Dragana Solaković, pomoćnica Gradonačelnice za lokalnu samoupravu 

12. Merima Arifhodžić, pomoćnica Gradonačelnice za urbano planiranje, investicije, stambene 

i komunalne poslove 

13. Avdija Hasanović, direktor JP „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo 



3 

 

14. Bakir Hadžiomerović, direktor JP „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo 

15. Senka Ibrišimbegović direktorica JU „Gradski Muzeji“ Sarajevo 

16. Velida Mehić, ispred Gradske službe za održivi razvoj 

17. Lejla Bešlagić, ispred Gradske službe za održivi razvoj 
 

Sjednici su prisustvovali članovi Komisije za Statut i akte koji nisu gradski vijećnici (prema 

evidenciji u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva). 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozdravio prisutne, te najavio 

utvrđivanje prisustva, odnosno najave odsustva po pozivu za sjednicu. 
 

Sekretar Gradskog vijeća Mila Eminović je informisala Gradsko vijeće da sjednici 

prisustvuje 18 gradskih vijećnika, da je izostanak, najavila gradska vijećnica Biljana Lazarević, 

a kašnjenje zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća Mirela Džehverović i gradski vijećnik 

Samir Bejić.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da sjednici prisustvuje 

18 gradskih vijećnika te da Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad i odlučivanje. 
 

Zatim je otvorio 43. sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

*****  

Uslijedilo je intoniranje himne Bosne i Hercegovine. 
 

*****  

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva je minutom šutnje odalo počast stradalim građanima u Jablanici i drugim mjestima 

pogođenim poplavama. 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o Zapisniku o radu 

sa 42. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 23.07.2024. godine. 
 

Obzirom da nije bilo prijavljenih za raspravu, pozvao je gradske vijećnike da se izjasne o 

Zapisniku o radu sa 42. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 23.07.2024. 

godine. 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Alem Logo, te da sjednici prisustvuje 19 gradskih vijećnika. 

*****  

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i   

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Zapisnik o radu 42. sjednice 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 23.07.2024. godine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da su, uz 

predloženi dnevni red sjednice, dostavljeni materijali sa izvještajima radnih tijela koja su 

održana u pripremi 43. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva i saglasnost zamjenika 

gradonačelnice. 

Također je informisao gradske vijećnike da je Gradonačelnica, kao ovlašteni predlagač, na 

osnovu ovlaštenja iz člana 71. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, tražila da sa 43. 

sjednice Gradskog vijeća izostavi razmatranje tačke Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti 

gradonačelnici Grada Sarajeva za nabavku i davanje na poklon sistema naplate ulaznica i 

digitalnog interaktivnog uređaja u Historijskom muzeju BiH u okviru projekta „IVA“, 

finansiranog iz UNESCO fonda, a koja se u prijedlogu dnevnog reda nalazi pod tačkom 9. 
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio određivanje o aktima koji su 

dostavljeni na razmatranje od strane Gradonačelnice kao ovlaštenog predlagača, po hitnom 

postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom pitanju, i to: 

1. Informacija o Regulacionom planu “Alipašin Most VI”  

2. Informacija o stanju uređenog dijela Bistričkog potoka  

3. Prijedlog Odluke o davanju podrške Grada Sarajeva aktivnostima Udruženja porodica djece 

i osoba sa poteškoćama u razvoju „Dajte nam šansu“ i Udruženja stomatologa u Federaciji 

BiH/Asocijacija studenata Stomatološkog fakulteta u Sarajevu 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio pauzu, u trajanju od 5 minuta, 

radi održavanja sjednice Komisije za Statut i akte, a na kojoj će Komisija dati mišljenje o 

Prijedlogu Odluke o davanju podrške Grada Sarajeva aktivnostima Udruženja porodica djece i 

osoba sa poteškoćama u razvoju „Dajte nam šansu“ i Udruženja stomatologa u Federaciji 

BiH/Asocijacija studenata Stomatološkog fakulteta u Sarajevu. 
 

***** 

Nakon pauze, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao gradskog 

vijećnika Tonija Vukadina, predsjedavajućeg Komisije za Statut i akte da izvijesti 

Gradsko vijeće o zaključcima koji su usvojeni na sjednici Komisije. 
 

Gradski vijećnik Toni Vukadin, predsjedavajući Komisije za Statut i akte je upoznao 

Gradsko vijeće da se Komisija odredila o dva prijedloga zaključka, i to: 
 

„I 

Poslije uvodnog izlaganja i diskusije, te sažetka Predsjedavajućeg, Komisija za Statut i akte sa 

četiri "ZA" i četiri „SUZDRŽANA“ glasa nije usvojila sljedeći zaključak:  

Komisije za Statut i akte konstatuje da je predloženi akt dostavljen od strane ovlaštenog 

predlagača, te da ispunjava poslovničke uvjete da se Odluka o davanju podrške Grada Sarajeva 

aktivnostima Udruženja porodica djece i osoba sa poteškoćama u razvoju "Dajte nam šansu" 

i Udruženja stomatologa u Federaciji BiH/Asocijacija studenata Stomatološkog fakulteta u 

Sarajevu razmatra na 43. sjednici Gradskog vijeća po hitnom postupku. 
 

II 

Poslije uvodnog izlaganja i diskusije, te sažetka Predsjedavajućeg, Komisija za Statut i akte je 

sa šest glasova "ZA" i dva "SUZDRŽANA" glasa usvojila sljedeći zaključak:  

Komisija za Statut i akte sugeriše da se za narednu sjednicu Gradskog vijeća ili današnju 

sjednicu, ukoliko vremenski uvjeti dozvoljavaju, pripreme dvije odvojene odluke o davanju 

podrške navedenim udruženjima, a koje će razmatrati nadležna tijela, ako bude na sljedećoj 

sjednici.“ 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović naglasio da je potrebno, u 

skladu sa članom 129. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, da Gradsko vijeće, pri 

utvrđivanju dnevnog reda, odluči kao o prethodnom pitanju, o tome da se u prijedlog dnevnog 

reda 43. sjednice Gradskog vijeća uvrste na razmatranje akti koji su predloženi na razmatranje 

po hitnom postupku, a koji su prethodno navedeni. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je predložio da Gradsko vijeće, u skladu 

sa članom 80. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, o proceduralnom pitanju da o 

aktima koji su predloženi na razmatranje po hitnom postupku vodi jedinstvenu raspravu, a 

odlučuje odvojeno. 
 

U raspravi, koja je uslijedila, učestvovao je gradski vijećnik Toni Vukadin, koji je postavio 

pitanje da li je potrebno da se Gradonačelnica, kao ovlašteni predlagač, izjasni o zaključku 

Komisije za Statut i akte kojim se sugeriše da se na današnjoj sjednici, ukoliko vremenski uvjeti 

dozvoljavaju, pripreme dvije odvojene odluke, i to za Udruženje porodica djece i osoba sa 
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poteškoćama u razvoju "Dajte nam šansu" i za Udruženje stomatologa u Federaciji 

BiH/Asocijacija studenata Stomatološkog fakulteta u Sarajevu. 
 

Gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić  je upoznala Gradsko vijeće da će za 43. 

sjednicu Gradskog vijeća predložena Odluka biti razdvojena u dvije zasebne odluke. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio pauzu do 11.25 sati kako bi 

se pripremili prijedlozi odluka. 
 

***** 

U nastavku sjednice predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao riječ 

gradonačelnici Grada Sarajeva Benjamini Karić koja je, kao podnosilac prijedloga akta, 

povukla Prijedlog Odluke o davanju podrške Grada Sarajeva aktivnostima Udruženja porodica 

djece i osoba sa poteškoćama u razvoju „Dajte nam šansu“ i Udruženja stomatologa u 

Federaciji BiH/Asocijacija studenata Stomatološkog fakulteta u Sarajevu iz predloženog 

dnevnog reda 43. sjednice Gradskog vijeća. 
 

Zatim je predložila, u skladu sa Zaključkom sa sjednice Komisije za Statut i akte, da se u dnevni 

red 43. sjednice Gradskog vijeća uvrste dvije odluke: 

Prijedlog Odluke o zaduženju gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje podrške i iznalaženju 

novčanih sredstava radi finansiranja aktivnosti Udruženja porodica djece i osoba sa 

poteškoćama u razvoju "Dajte nam šansu" i 

Prijedlog Odluke o zaduženju gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje podrške i iznalaženje 

novčanih sredstava radi finansiranja aktivnosti Udruženja stomatologa u Federaciji 

BiH/Asocijacija studenata Stomatološkog fakulteta u Sarajevu u svrhu opremanja svlačionica 

sa ormarićima za studente Univerziteta u Sarajevu Stomatološkog fakulteta sa stomatološkim 

kliničkim centrom.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da se 

Komisija za Statut i akte, na održanoj sjednici, odredila o prijedlogu da se predložene odluke 

razmatraju po hitnom postupku, kao i da se odredila o formi ranije predložene odluke koja je, 

po prijedlogu Komisije za Statut i akte, razdvojena u dvije odluke. Također je  konstatovao da 

je time mišljenje Komisije za Statut i akte  pribavljeno. 
 

Pozvao je gradske vijećnike da se izjasne o proceduralnom prijedlogu da se o četiri akta koji su 

predloženi za razmatranje po hitnom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se o proceduralnim prijedlozima za razmatranje četiri 

akta koji su predloženi za razmatranje po hitnom postupku vodi jedinstvena rasprava, a 

odlučuje odvojeno. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio jedinstvenu raspravu o 

proceduralnim prijedlozima da se četiri predložena akta razmatraju po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Informacija o Regulacionom planu “Alipašin Most VI” 

razmatra po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 
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usvojilo je proceduralni prijedlog da se  Informacija o stanju uređenog dijela Bistričkog potoka 

razmatra po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se  Odluka o zaduženju gradonačelnici Grada Sarajeva za 

davanje podrške i iznalaženju novčanih sredstava radi finansiranja aktivnosti Udruženja 

porodica djece i osoba sa poteškoćama u razvoju "Dajte nam šansu", razmatra u formi 

prijedloga po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o zaduženju gradonačelnici Grada Sarajeva za 

davanje podrške i iznalaženje novčanih sredstava radi finansiranja aktivnosti Udruženja 

stomatologa u Federaciji BiH/Asocijacija studenata Stomatološkog fakulteta u Sarajevu u svrhu 

opremanja svlačionica sa ormarićima za studente Univerziteta u Sarajevu Stomatološkog 

fakulteta sa stomatološkim kliničkim centrom razmatra u formi prijedloga po hitnom 

postupku. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio određivanje o aktima 

koji su dostavljeni na razmatranje od strane ovlaštenih predlagača, u formi prijedloga po 

skraćenom postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom 

pitanju, i to: 

1. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Ključ Grada Sarajeva“ (Nj.E. Tanja Fajon)  

2. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (dr.sc. Marijo Pejić, 

posthumno)  

3. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o formiranju Drugostepene žalbene komisije za 2024. 

godinu 

4. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o izboru članova Komisije, predstavnika 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva, za razmatranje, obradu i analizu pristiglih prijava na 

Javni poziv za nagrađivanje učenika srednjih škola koji su postigli zapažene rezultate na 

zvaničnim takmičenjima iz određenih nastavnih predmeta u prethodnoj 2023./2024. 

školskoj godini iz Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu 

5. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke za nagrađivanje učenika srednjih škola koji 

su postigli zapažene rezultate na zvaničnim takmičenjima iz nastavnih predmeta/oblasti u 

prethodnoj 2023./2024. školskoj godini iz Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu 

6. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za Dan obilježavanja 

sjećanja na žrtve genocida u Srebrenici za 2025. godinu 

7. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje na 

poklon namještaja Gradskim muzejima, Historijskom muzeju BiH i Muzeju književnosti i 

pozorišne umjetnosti BiH, nabavljenog u okviru projekta „IVA“, finansiranog iz UNESCO 

fonda 

8. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje na 

poklon tehničke opreme Gradskim muzejima i Muzeju književnosti i pozorišne umjetnosti 

BiH, nabavljene u okviru projekta „IVA“, finansiranog iz UNESCO fonda 

9. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje na 

poklon Ostrva mobilnosti KJP Centru „Skenderija“ d.o.o. Sarajevo i JP „Olimpijskom 

bazenu Otoka“ d.o.o. Sarajevo, nabavljenog u okviru projekta TRIBUTE, finansiranog iz 

EU Interreg Programa  

10. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

ugovora/sporazuma za odobrene projekte koji se finansiraju iz EU fondova 
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11. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje  

Anexa II Ugovora o načinu prenosa upravljanja, zaštite i održavanja objekata Grada 

Sarajeva i obavljanju komunalnih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio jedinstvenu raspravu o 

proceduralnim prijedlozima da se navedenih 11. tačaka predloženog dnevnog reda razmatra po 

skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 15 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se o proceduralnim prijedlozima za razmatranje svih 

akata koji su predloženi za razmatranje po skraćenom postupku vodi jedinstvena rasprava, a 

odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dodjeli priznanja „Ključ Grada Sarajeva“ 

(Nj.E. Tanja Fajon) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ 

(dr.sc. Marijo Pejić, posthumno) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izmjeni Odluke o formiranju Drugostepene 

žalbene komisije za 2024. godinu razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o stavljanju van snage Odluke o izboru članova 

Komisije, predstavnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, za razmatranje, obradu i analizu 

pristiglih prijava na Javni poziv za nagrađivanje učenika srednjih škola koji su postigli zapažene 

rezultate na zvaničnim takmičenjima iz određenih nastavnih predmeta u prethodnoj 

2023./2024. školskoj godini iz Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu razmatra u formi 

prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izmjeni i dopuni Odluke za nagrađivanje 

učenika srednjih škola koji su postigli zapažene rezultate na zvaničnim takmičenjima iz 

nastavnih predmeta/oblasti u prethodnoj 2023./2024. školskoj godini iz Budžeta Grada 

Sarajeva za 2024. godinu razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za 
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Dan obilježavanja sjećanja na žrtve genocida u Srebrenici za 2025. godinu razmatra u formi 

prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada 

Sarajeva za davanje na poklon namještaja Gradskim muzejima, Historijskom muzeju BiH i 

Muzeju književnosti i pozorišne umjetnosti BiH, nabavljenog u okviru projekta „IVA“, 

finansiranog iz UNESCO fonda razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada 

Sarajeva za davanje na poklon tehničke opreme Gradskim muzejima i Muzeju književnosti i 

pozorišne umjetnosti BiH, nabavljene u okviru projekta „IVA“, finansiranog iz UNESCO 

fonda razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada 

Sarajeva za davanje na poklon Ostrva mobilnosti KJP Centru „Skenderija“ d.o.o. Sarajevo i JP 

„Olimpijskom bazenu Otoka“ d.o.o. Sarajevo, nabavljenog u okviru projekta TRIBUTE, 

finansiranog iz EU Interreg Programa razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se  Odluka o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada 

Sarajeva za potpisivanje ugovora/sporazuma za odobrene projekte koji se finansiraju iz EU 

fondova razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada 

Sarajeva za potpisivanje Anexa II Ugovora o načinu prenosa upravljanja, zaštite i održavanja 

objekata Grada Sarajeva i obavljanju komunalnih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva 

razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je informisao Gradsko vijeće da se 

tačka 14. predloženog dnevnog reda Izvještaj o finansijskoj reviziji Javnog preduzeća 

"Sarajevo" d.o.o. Sarajevo za 2023. godinu ne razmatra u formi izvještaja, već kao Informacija 

o Izvještaju obzirom da je Izvještaj dostavljen od strane Ureda za reviziju institucija u 

Federaciji Bosne i Hercegovine, koji nije ovlašteni predlagač materijala za Gradsko vijeće, a 

obaveza je da se Gradsko vijeće informiše o sadržaju Izvještaja.  

Podsjetio je Gradsko vijeće da je Administrativna komisije na 84. sjednici održanoj dana 

19.09.2024. godine donijela zaključak da Gradsko vijeće razmotri materijal, te da se, 

eventualno, odredi o mjerama sadržanim u Izvještaju te da je, u skladu sa Poslovnikom 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva, Administrativna komisija ovlaštenih predlagač Informacije.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 
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bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je dnevni red 43. sjednice 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva: 

1. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Ključ Grada Sarajeva“ (Nj.E. Tanja Fajon) 

2. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (dr.sc. Marijo Pejić, 

posthumno)  

3. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o formiranju Drugostepene žalbene komisije za 2024. 

godinu 

4. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o izboru članova Komisije, predstavnika 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva, za razmatranje, obradu i analizu pristiglih prijava na Javni 

poziv za nagrađivanje učenika srednjih škola koji su postigli zapažene rezultate na 

zvaničnim takmičenjima iz određenih nastavnih predmeta u prethodnoj 2023./2024. 

školskoj godini iz Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu 

5. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke za nagrađivanje učenika srednjih škola koji su 

postigli zapažene rezultate na zvaničnim takmičenjima iz nastavnih predmeta/oblasti u 

prethodnoj 2023./2024. školskoj godini iz Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu 

6. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za Dan obilježavanja sjećanja 

na žrtve genocida u Srebrenici za 2025. godinu 

7. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje na 

poklon namještaja Gradskim muzejima, Historijskom muzeju BiH i Muzeju književnosti i 

pozorišne umjetnosti BiH, nabavljenog u okviru projekta „IVA“, finansiranog iz UNESCO 

fonda 

8. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje na 

poklon tehničke opreme Gradskim muzejima i Muzeju književnosti i pozorišne umjetnosti 

BiH, nabavljene u okviru projekta „IVA“, finansiranog iz UNESCO fonda 

9. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje na 

poklon Ostrva mobilnosti KJP Centru „Skenderija“ d.o.o. Sarajevo i JP „Olimpijskom 

bazenu Otoka“ d.o.o. Sarajevo, nabavljenog u okviru projekta TRIBUTE, finansiranog iz 

EU Interreg Programa 

10. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

ugovora/sporazuma za odobrene projekte koji se finansiraju iz EU fondova 

11. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Anexa II Ugovora o načinu prenosa upravljanja, zaštite i održavanja objekata Grada 

Sarajeva i obavljanju komunalnih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva 

12. Prijedlog Odluke o zaduženju gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje podrške i 

iznalaženju novčanih sredstava radi finansiranja aktivnosti Udruženja porodica djece i 

osoba sa poteškoćama u razvoju "Dajte nam šansu"  

13. Prijedlog Odluke o zaduženju gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje podrške i 

iznalaženje novčanih sredstava radi finansiranja aktivnosti Udruženja stomatologa u 

Federaciji BiH/Asocijacija studenata Stomatološkog fakulteta u Sarajevu u svrhu opremanja 

svlačionica sa ormarićima za studente Univerziteta u Sarajevu Stomatološkog fakulteta sa 

stomatološkim kliničkim centrom  

14. Izvještaj o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za II kvartal (01.01.-30.06.2024. godine)  

15. Nacrt Odluke o izmjenama Odluke o načinu korištenja, održavanja i čuvanja uređenih 

vodotoka na području Grada Sarajeva 

16. Informacija o radu i poslovanju JP „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo za period 

01.01. – 30.06.2024. godine  

17. Informacija o radu i poslovanju Javne ustanove „Gradski Muzeji“ Sarajevo za 01.01. – 

30.06.2024. godine  

18. Informacija o  Izvještaju o finansijskoj reviziji Javnog preduzeća „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo 

za 2023. godinu  

19. Informacija o provedbi Akcionog plana rodne ravnopravnosti 2022.-2024.  
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20. Informacija o udruženjima i fondacijama od posebnog značaja za Grad Sarajevo  

21. Informacija o Regulacionom planu “Alipašin Most VI”  

22. Informacija o stanju uređenog dijela Bistričkog potoka  

23. Vijećnička pitanja i inicijative 
 

Ad 1) 

Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Ključ Grada Sarajeva“ (Nj.E. Tanja Fajon) 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Predlagač Odluke je Komisija za izbor i imenovanja.  

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o dodjeli priznanja „Ključ Grada Sarajeva“ (Nj.E. Tanja Fajon), kako 

je predložena. 
 

Ad 2) 

Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (dr.sc. Marijo Pejić, 

posthumno)  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Predlagač Odluke je Komisija za izbor i imenovanja.  

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (dr.sc. Marijo Pejić, 

posthumno), kako je predložena. 
 

Ad 3) 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o formiranju Drugostepene žalbene komisije za 2024. 

godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Predlagač Odluke je Komisija za izbor i imenovanja.  

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o izmjeni Odluke o formiranju Drugostepene žalbene komisije za 2024. 

godinu, kako je predložena. 
 

 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/vijecnicka-pitanja-i-inicijative-172/
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Ad 4) 

Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o izboru članova Komisije, predstavnika 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva, za razmatranje, obradu i analizu pristiglih prijava na 

Javni poziv za nagrađivanje učenika srednjih škola koji su postigli zapažene rezultate na 

zvaničnim takmičenjima iz određenih nastavnih predmeta u prethodnoj 2023./2024. 

školskoj godini iz Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Predlagač Odluke je Komisija za izbor i imenovanja.  

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o stavljanju van snage Odluke o izboru članova Komisije, 

predstavnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, za razmatranje, obradu i analizu 

pristiglih prijava na Javni poziv za nagrađivanje učenika srednjih škola koji su postigli 

zapažene rezultate na zvaničnim takmičenjima iz određenih nastavnih predmeta u 

prethodnoj 2023./2024. školskoj godini iz Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu, kako 

je predložena. 
 

Ad 5) 

Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke za nagrađivanje učenika srednjih škola koji 

su postigli zapažene rezultate na zvaničnim takmičenjima iz nastavnih predmeta/oblasti 

u prethodnoj 2023./2024. školskoj godini iz Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o izmjeni i dopuni Odluke za nagrađivanje učenika srednjih škola koji 

su postigli zapažene rezultate na zvaničnim takmičenjima iz nastavnih predmeta/oblasti 

u prethodnoj 2023./2024. školskoj godini iz Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu, 

kako je predložena. 
 

Ad 6) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za Dan obilježavanja 

sjećanja na žrtve genocida u Srebrenici za 2025. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Zatim je dao riječ gradonačelnici Grada Sarajeva Benjamini Karić koja je, u uvodnom 

izlaganju, podnijela dva amandmana i iste obrazložila. 
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„Amandman I 

U poglavlju II raspored i opis aktivnosti za Dan obilježavanja sjećanja na žrtve genocida u 

Srebrenici za 2025. godinu, iza aktivnosti Kolektivno i participativno kreiranje spomenika 

"ŠTO TE NEMA", dodaje se nova aktivnost: 

Naziv aktivnosti: "Otvaranje izložbe je pod nazivom "Majke/Mothers" novozelandske 

umjetnice Nour Hassan".  

Lokacija je Vijećnica Sarajevo.  

Vremenski okvir: u periodu od 6. do 8. jula. Datum i satnica će naknadno biti precizirani. 

Učesnici aktivnosti su: delegacije Grada Sarajeva, strane delegacije, diplomatska 

predstavništva u Bosni i Hercegovini, predstavnici različitih nivoa vlasti u Bosni i Hercegovini, 

predstavnici Mehanizma za međunarodne krivične sudove u Hagu, predstavnici relevantnih 

udruženja, umjetnici i naši mladi ljudi. 

Amandman II. 

U poglavlju II Raspored i opis aktivnosti za Dan obilježavanja sjećanja na žrtve genocida u 

Srebrenici za 2025. godinu, iza aktivnosti "Simbolično odavanje počasti žrtvama i porodicama 

stradalim u genocidu u Srebrenici, dodaje se sljedeća aktivnost: 

Naziv aktivnosti je: Djelo Oratorij "Lamentoso u Srebrenici" u izvedbi simfonijskog orkestra, 

kompozitora Emira Nuhanovića u produkciji Fondacije za umjetnost i obrazovanje 

"AMADEUS".  

Lokacija je Vijećnica Sarajevo.  

Vremenski okvir je 11.7.2025. godine, satnica će biti naknadno utvrđena.  

Učesnici aktivnosti su: akademska zajednica, relevantna udruženja, gradski vijećnici i 

predstavnici svih nivoa vlasti.“ 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da su podneseni 

amandmani Gradonačelnice, u skladu sa članom 126. stav 3. Poslovnika Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva, postali sastavni dio prijedloga akta obzirom da je Gradonačelnica podnosilac 

prijedloga akta. 
 

Na pitanje predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića da li neko od gradskih 

vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da se 

o amandmanima Gradonačelnice Gradsko vijeće posebno izjasni, niko od gradskih vijećnika 

nije zatražio izjašnjenje. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za Dan obilježavanja 

sjećanja na žrtve genocida u Srebrenici za 2025. godinu, kako je predložena i izmijenjena 

u skladu sa podnesenim amandmanima. 
 

Ad 7) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje na 

poklon namještaja Gradskim muzejima, Historijskom muzeju BiH i Muzeju književnosti 

i pozorišne umjetnosti BiH, nabavljenog u okviru projekta „IVA“, finansiranog iz 

UNESCO fonda 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima kao i Mišljenje Pravobranilaštva 

Grada Sarajevo. 
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Zatim je dao riječ gradonačelnici Grada Sarajeva Benjamini Karić koja je, u uvodnom 

izlaganju, podnijela dva amandmana i iste obrazložila. 
 

„Amandman I 

U članu 1. Prijedloga Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje 

na poklon namještaja Gradskim muzejima, Historijskom muzeju BiH i Muzeju književnosti i 

pozorišne umjetnosti BiH, nabavljenog u okviru projekta „IVA“, finansiranog iz UNESCO 

fonda na kraju teksta interpunkcijski znak tačka se briše i dodaju se riječi: „u ukupnom iznosu 

od 19.261,26 KM, kao i ovlaštenje za zaključivanje Ugovora o poklonu u predloženom tekstu, 

a sve u cilju realizacije predmetne Odluke“.  
 

Amandman II 

Iza člana 4. Prijedloga Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje 

na poklon namještaja Gradskim muzejima, Historijskom muzeju BiH i Muzeju književnosti i 

pozorišne umjetnosti BiH, nabavljenog u okviru projekta „IVA“, finansiranog iz UNESCO 

fonda, dodaje se novi član 4a., a koji glasi: „Gradsko vijeće Grada Sarajeva daje ovlaštenje 

gradonačelnici Grada Sarajeva da u ime i za račun Grada Sarajeva sa subjektima iz člana 1. ove 

odluke zaključi ugovore o poklonu.“ 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da su podneseni 

amandmani Gradonačelnice, u skladu sa članom 126. stav 3. Poslovnika Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva, postali sastavni dio prijedloga akta obzirom da je Gradonačelnica podnosilac 

prijedloga akta. 
 

Na pitanje predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića da li neko od gradskih 

vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da se 

o amandmanima Gradonačelnice Gradsko vijeće posebno izjasni, niko od gradskih vijećnika 

nije zatražio izjašnjenje. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je naknadno 

dostavljeni tekst ugovora prilog podnesenim amandmanima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri  gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje na 

poklon namještaja Gradskim muzejima, Historijskom muzeju BiH i Muzeju književnosti 

i pozorišne umjetnosti BiH, nabavljenog u okviru projekta „IVA“, finansiranog iz 

UNESCO fonda kako je predložena i izmijenjena u skladu sa podnesenim amandmanima. 
 

Ad 8) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje na 

poklon tehničke opreme Gradskim muzejima i Muzeju književnosti i pozorišne 

umjetnosti BiH, nabavljene u okviru projekta „IVA“, finansiranog iz UNESCO fonda 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima kao i Mišljenje Pravobranilaštva 

Grada Sarajevo. 
 

Zatim je dao riječ gradonačelnici Grada Sarajeva Benjamini Karić koja je, u uvodnom 

izlaganju, podnijela Amandman i isti obrazložila. 
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„Amandman I 

Iza člana 4. Prijedloga Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje 

na poklon tehničke opreme Gradskim muzejima i Muzeju književnosti i pozorišne umjetnosti 

BiH, nabavljene u okviru projekta „IVA“, finansiranog iz UNESCO fonda dodaje se novi član 

4a., a koji glasi: „Gradsko vijeće Grada Sarajeva daje ovlaštenje gradonačelnici Grada Sarajeva 

da u ime i za račun Grada Sarajeva sa subjektima iz člana 1. ove odluke zaključi ugovore o 

poklonu.“ 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je podneseni 

Amandman Gradonačelnice, u skladu sa članom 126. stav 3. Poslovnika Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva, postao sastavni dio prijedloga akta obzirom da je Gradonačelnica podnosilac 

prijedloga akta. 
 

Na pitanje predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića da li neko od gradskih 

vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da se 

o amandmanima Gradonačelnice Gradsko vijeće posebno izjasni, niko od gradskih vijećnika 

nije zatražio izjašnjenje. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Ratko Orozović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje na 

poklon tehničke opreme Gradskim muzejima i Muzeju književnosti i pozorišne 

umjetnosti BiH, nabavljene u okviru projekta „IVA“, finansiranog iz UNESCO fonda 

kako je predložena i izmijenjena u skladu sa podnesenim Amandmanom. 
 

Ad 9) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje na 

poklon Ostrva mobilnosti KJP Centru „Skenderija“ d.o.o. Sarajevo i JP „Olimpijskom 

bazenu Otoka“ d.o.o. Sarajevo, nabavljenog u okviru projekta TRIBUTE, finansiranog 

iz EU Interreg Programa 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte. 
 

Zatim je dao riječ gradonačelnici Grada Sarajeva Benjamini Karić koja je, u uvodnom 

izlaganju, podnijela četiri amandmana i iste obrazložila. 
 

„Amandman I 

U članu 1. Prijedloga Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje 

na poklon Ostrva mobilnosti Centru „Skenderija“ i JP „Olimpijski bazen Otoka“, nabavljenog 

u okviru projekta TRIBUTE, finansiranog iz EU Interreg Programa fonda na kraju teksta 

dodaju se riječi: „u ukupnom iznosu od 52.900,00 KM“. 
 

Amandman II 

U članu 3. Prijedloga Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje 

na poklon Ostrva mobilnosti Centru „Skenderija“ i JP „Olimpijskom bazenu Otoka“, 

nabavljenog u okviru projekta TRIBUTE, finansiranog iz EU Interreg Programa fonda na kraju 

teksta dodaje se riječi: „u ukupnom iznosu od 31.650,00 KM. 
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Amandman III 

U članu 4. Prijedloga Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje 

na poklon Ostrva mobilnosti KJP Centru „Skenderija“ i JP „Olimpijskom bazenu Otoka“, 

nabavljenog u okviru projekta TRIBUTE, finansiranog iz EU Interreg Programa fonda na kraju 

teksta dodaje se riječi: „u ukupnom iznosu od 21.250,00 KM.  
 

Amandman IV 

Iza člana 4. Prijedloga Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje 

na poklon Ostrva mobilnosti Centru „Skenderija“ i JP „Olimpijskom bazenu Otoka“, 

nabavljenog u okviru projekta TRIBUTE, finansiranog iz EU Interreg Programa dodaje se novi 

član 4a, koji glasi: „Gradsko vijeće Grada Sarajeva daje ovlaštenje gradonačelnice Grada 

Sarajeva da u ime i za račun Grada Sarajeva sa subjektima iz člana 1. ove odluke zaključi 

ugovore o poklonu“.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da su podneseni 

amandmani Gradonačelnice, u skladu sa članom 126. stav 3. Poslovnika Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva, postali sastavni dio prijedloga akta obzirom da je Gradonačelnica podnosilac 

prijedloga akta. 
 

Na pitanje predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića da li neko od gradskih 

vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da se 

o amandmanima Gradonačelnice Gradsko vijeće posebno izjasni, niko od gradskih vijećnika 

nije zatražio izjašnjenje. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o davanju 

saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje na poklon Ostrva mobilnosti KJP 

Centru „Skenderija“ d.o.o. Sarajevo i JP „Olimpijskom bazenu Otoka“ d.o.o. Sarajevo, 

nabavljenog u okviru projekta TRIBUTE, finansiranog iz EU Interreg Programa kako je 

predložena i izmijenjena u skladu sa podnesenim amandmanima. 
 

Ad 10) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

ugovora/sporazuma za odobrene projekte koji se finansiraju iz EU fondova 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Komisija za međunarodnu saradnju, Administrativna komisija 

i Komisija za Statut i akte. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

ugovora/sporazuma za odobrene projekte koji se finansiraju iz EU fondova, kako je 

predložena. 
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Ad 11) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Anexa II Ugovora o načinu prenosa upravljanja, zaštite i održavanja objekata Grada 

Sarajeva i obavljanju komunalnih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte. 

Gradskim vijećnicima su dostupni prilozi uz predloženu Odluku kao i Mišljenje 

Pravobranilaštva Grada Sarajevo. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za 

potpisivanje Anexa II Ugovora o načinu prenosa upravljanja, zaštite i održavanja 

objekata Grada Sarajeva i obavljanju komunalnih djelatnosti od javnog interesa Grada 

Sarajeva, kako je predložena. 
 

Ad 12) 

Prijedlog Odluke o zaduženju gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje podrške i 

iznalaženju novčanih sredstava radi finansiranja aktivnosti Udruženja porodica djece i 

osoba sa poteškoćama u razvoju "Dajte nam šansu"  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Vedad Deljković i gradski vijećnik 

Srđan Srdić. 
 

Gradski vijećnik Vedad Deljković je, u diskusiji, zatražio da se dostavi informacija o 

mjesečnim primanjima odgovornih lica u Udruženju „Dajte nam šansu“ kao i broju uposlenih u 

Udruženju. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da će pitanja gradskog 

vijećnika Vedada Deljkovića biti obrađena u formi vijećničkog pitanja. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o zaduženju gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje podrške i 

iznalaženju novčanih sredstava radi finansiranja aktivnosti Udruženja porodica djece i 

osoba sa poteškoćama u razvoju "Dajte nam šansu", kako je predložena. 
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Ad 13) 

Prijedlog Odluke o zaduženju gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje podrške i 

iznalaženje novčanih sredstava radi finansiranja aktivnosti Udruženja stomatologa u 

Federaciji BiH/Asocijacija studenata Stomatološkog fakulteta u Sarajevu u svrhu 

opremanja svlačionica sa ormarićima za studente Univerziteta u Sarajevu Stomatološkog 

fakulteta sa stomatološkim kliničkim centrom  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Adi Škaljić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, izjasnivši se sa 13 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i tri „suzdržana“ glasa prisutnih 

gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) nije usvojilo Odluku o 

zaduženju gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje podrške i iznalaženje novčanih 

sredstava radi finansiranja aktivnosti Udruženja stomatologa u Federaciji 

BiH/Asocijacija studenata Stomatološkog fakulteta u Sarajevu u svrhu opremanja 

svlačionica sa ormarićima za studente Univerziteta u Sarajevu Stomatološkog fakulteta 

sa stomatološkim kliničkim centrom. 
 

Budući da je gradski vijećnik Vedad Deljković, predsjedavajući Kluba gradskih vijećnika 

„Deljković - Simonović “, izrazio sumnju u rezultate glasanja o Prijedlogu Odluke o zaduženju 

gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje podrške i iznalaženje novčanih sredstava radi 

finansiranja aktivnosti Udruženja stomatologa u Federaciji BiH/Asocijacija studenata 

Stomatološkog fakulteta u Sarajevu u svrhu opremanja svlačionica sa ormarićima za studente 

Univerziteta u Sarajevu Stomatološkog fakulteta sa stomatološkim kliničkim centrom,  

uslijedilo je poimenično glasanje.  
 

Sekretar Gradskog vijeća Mila Eminović je pozivala gradske vijećnike da se poimenično 

izjasne, te su se gradski vijećnici izjasnili, kako slijedi:  

1. Alem Logo - za 

2. Almedin Miladin - nije prisutan 

3. Biljana Lazarević - nije prisutna 

4. Danijela Šahat - za  

5. Jasmin Ademović - za 

6. Samir Bejić - nije prisutan 

7. Toni Vukadin - za 

8. Adi Škaljić - suzdržan 

9. Amra Zulfikarpašić - za 

10. Alen Girt - suzdržan 

11. Mirela Džehverović - za 

12. Ratko Orozović - suzdržan 

13. Hazim Bahtanović - nije prisutan 

14. Lajla Ćosović - nije prisutna 

15. Srđan Simonović - nije prisutan  

16. Vedad Deljković - za 

17. Dragan Stevanović - nije prisutan 

18. Elvedin Korora - nije prisutan 

19. Muamer Mekić - za 

20. Bajro Biber - za  

21. Robert Pleše - nije prisutan 

22. Željko Majstorović - za  
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23. Vedran Dodik - nije prisutan 

24. Drago Jurić - za 

25. Enisa Spahić - suzdržana  

26. Jasmin Skorupan - za 

27. Srđan Srdić - za 

28. Seid Škaljić - za 
 

Poslije poimeničnog glasanja, Mila Eminović, sekretar Gradskog vijeća je konstatovala da 

se Gradsko vijeće Grada Sarajeva, o Prijedlogu Odluke o zaduženju gradonačelnici Grada 

Sarajeva za davanje podrške i iznalaženje novčanih sredstava radi finansiranja aktivnosti 

Udruženja stomatologa u Federaciji BiH/Asocijacija studenata Stomatološkog fakulteta u 

Sarajevu u svrhu opremanja svlačionica sa ormarićima za studente Univerziteta u Sarajevu 

Stomatološkog fakulteta sa stomatološkim kliničkim centrom, izjasnilo sa 14 glasova “za”, 

bez glasova “protiv” i četiri ”suzdržana” glasa dok ostali gradski vijećnici nisu glasali ili 

nisu prisutni. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva nije usvojilo Odluku o zaduženju gradonačelnici Grada Sarajeva za 

davanje podrške i iznalaženje novčanih sredstava radi finansiranja aktivnosti Udruženja 

stomatologa u Federaciji BiH/Asocijacija studenata Stomatološkog fakulteta u Sarajevu 

u svrhu opremanja svlačionica sa ormarićima za studente Univerziteta u Sarajevu 

Stomatološkog fakulteta sa stomatološkim kliničkim centrom.  
 

Ad 14) 

Izvještaj o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za II kvartal (01.01.-30.06.2024. godine)  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica. 

Izvještaj su razmatrali Odbor za budžet i finansije, Administrativna komisija i Komisija za 

Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Izvještaj o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za II kvartal (01.01.-30.06.2024. 

godine), kako je podnesen. 
 

Ad 15) 

Nacrt Odluke o izmjenama Odluke o načinu korištenja, održavanja i čuvanja uređenih 

vodotoka na području Grada Sarajeva 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Nacrt Odluke sa Prijedlogom Zaključka kojim bi Gradsko vijeće uputilo Nacrt Odluke u javnu 

raspravu utvrdila je Gradonačelnica.  

Nacrt Odluke  su razmatrali Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj i Komisija 

za Statut i akte. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Zaključak kojim se Nacrt Odluke o izmjenama Odluke o načinu korištenja, 
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održavanja i čuvanja uređenih vodotoka na području Grada Sarajeva upućuje u javnu 

raspravu, kako je predložen i koji glasi: 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva razmatralo je Nacrt Odluke o izmjenama Odluke o 

načinu korištenja, održavanja i čuvanja uređenih vodotoka na području Grada Sarajeva 

i upućuje ga u javnu raspravu u trajanju od 7 dana od dana upućivanja Nacrta Odluke 

u javnu raspravu.   

2. Subjekti u javnoj raspravi su klubovi gradskih vijećnika, JP „Sarajevo“ d.o.o. i drugi 

subjekti koji iskažu interes, a tokom trajanja javne rasprave, ovaj zaključak, čiji je 

sastavni dio utvrđeni Nacrt Odluke o izmjenama Odluke o načinu korištenja, 

održavanja i čuvanja uređenih vodotoka na području Grada Sarajeva iz tačke 1. ovog 

zaključka, bit će javno dostupan na službenoj internetskoj stranici Grada Sarajeva, s 

istaknutom poveznicom pod naslovom „Poziv na javnu raspravu o Nacrtu Odluke o 

izmjenama Odluke o načinu korištenja, održavanja i čuvanja uređenih vodotoka na 

području Grada Sarajeva“.  

3. Primjedbe, prijedlozi i sugestije iznesene u diskusijama radnih tijela Gradskog vijeća i 

gradskih vijećnika, iznesene na sjednici Gradskog vijeća pri razmatranju Nacrta 

Odluke iz tačke 1. ovog zaključka, tretirat će se kao prilog javnoj raspravi.  

4. Za organizaciju i vođenje javne rasprave određuje se gradonačelnica putem Gradske 

službe za urbano planiranje, investicije, stambene i komunalne poslove. 
 

Ad 16) 

Informacija o radu i poslovanju JP „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo za period 

01.01. – 30.06.2024. godine  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Informaciju su razmatrali  Odbor za budžet i finansije, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor 

za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, bez rasprave, primilo k znanju Informaciju o radu i poslovanju JP 

„Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo za period 01.01. – 30.06.2024. godine.  
 

Ad 17) 

Informacija o radu i poslovanju Javne ustanove „Gradski Muzeji“ Sarajevo za 01.01. – 

30.06.2024. godine  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Informacije je Upravni odbor Javne ustanove „Gradski Muzeji“ Sarajevo. 

Informaciju su razmatrali  Odbor za budžet i finansije i Odbor za društvene djelatnosti. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, bez rasprave, primilo k znanju Informaciju o radu i poslovanju Javne 

ustanove „Gradski Muzeji“ Sarajevo za 01.01. – 30.06.2024. godine.  
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Ad 18) 

Informacija o Izvještaju o finansijskoj reviziji Javnog preduzeća „Sarajevo“ d.o.o. 

Sarajevo za 2023. godinu  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Izvještaj o finansijskoj reviziji Javnog preduzeća "Sarajevo" d.o.o. Sarajevo sačinio je Ured za 

reviziju institucija u Federaciji BiH i dostavio ga Gradskom vijeću Grada Sarajeva kao osnivaču 

preduzeća dana 24.7.2024. godine.  

Administrativna komisija Gradskog vijeća je na svojoj 84. sjednici razmotrila Izvještaj o 

finansijskoj reviziji Javnog preduzeća „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo za 2023. godinu. Sugerisala 

je Gradskom vijeću da Izvještaj razmotri i da se eventualno odredi o predloženim mjerama te 

ga proslijedila Gradskom vijeću u vidu informacije. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, bez rasprave, primilo k znanju Informaciju o Izvještaju o finansijskoj 

reviziji Javnog preduzeća „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo za 2023. godinu.  
 

Ad 19) 

Informacija o provedbi Akcionog plana rodne ravnopravnosti 2022.-2024.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju je razmatrala  Komisija za jednakopravnost spolova. 

Mišljenje radnog tijela je dostupan gradskim vijećnicima.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, bez rasprave, primilo k znanju Informaciju o provedbi Akcionog plana 

rodne ravnopravnosti 2022.-2024.  
 

Ad 20) 

Informacija o udruženjima i fondacijama od posebnog značaja za Grad Sarajevo  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju je razmatrao  Odbor za društvene djelatnosti. 

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima.  
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Adi Škaljić.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o udruženjima i fondacijama od posebnog 

značaja za Grad Sarajevo.  
 

Ad 21) 

Informacija o Regulacioni plan “Alipašin Most VI”  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informacija se razmatra po hitnom postupku. 
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, bez rasprave, primilo k znanju Informaciju o Regulacionom planu 

“Alipašin Most VI”  
 

Ad 22) 

Informacija o stanju uređenog dijela Bistričkog potoka  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica.  

Informacija se razmatra po hitnom postupku. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Dragan Stevanović. 
 

Gradski vijećnik Dragan Stevanović je, u diskusiji, predložio Zaključak sljedećeg sadržaja. 

1. Potrebno je da Grad Sarajevo zatraži od nadležnih organa viših nivoa vlasti da pod hitno 

urede propise iz oblasti upravljanja vodotocima, s obzirom na to da su nadležnosti u 

važećim propisima podijeljene te da su procedure za reakciju duge i nefunkcionalne.  

2. Potrebno je da Grad Sarajevo zatraži od Kantona Sarajevo da se pod hitno uključi u 

rješavanje problema sanacije gornjeg toka Bistričkog potoka i uklanjanja otpada s 

gradilišta na području Trebevića, koji pripadaju teritoriji Republike Srpske. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je predloženi Zaključak gradskog vijećnika Dragana Stevanovića. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, primilo k znanju Informaciju o stanju uređenog dijela Bistričkog 

potoka. 

 

Ad 23) 

Vijećnička pitanja i inicijative  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je dao uvodne 

napomene sljedećeg sadržaja: 
 

Uz poziv za 43. sjednicu Gradskog vijeća, gradskim vijećnicima su dostupni odgovori na 

određena vijećnička pitanja i inicijative, kao i vijećnička pitanja i inicijative gradskih vijećnika, 

koje su zaprimljene do održavanja sjednice. 
 

Podsjetio je gradske vijećnike da će inicijative za koje nije traženo izjašnjenje Gradskog vijeća 

kao i vijećnička pitanja biti proslijeđene na dalje nadležno postupanje. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio izjašnjenje o inicijativama za 

koje su podnosioci zatražili da ih Gradsko vijeće podrži. 

 

1. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, u funkciji gradskog vijećnika 

uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Upućuje se inicijativa da Grad Sarajevo podigne spomen bistu akademiku Dževadu 

Hozi (1938-2020) kao spomenik od značaja za Grad Sarajevo.  

Predlaže se gradonačelnici da u okviru pripremnih aktivnosti za realizaciju ove 

inicijative, u saradnji s Akademijom likovnih umjetnosti, razmotri mogućnost da se 

bista podigne ispred zgrade Akademije te da podizanje ove spomen biste predloži u 
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okviru Programa podizanja spomenika od značaja za Grad Sarajeva u 2025. godini 

kojima je Grad Sarajevo investitor.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisi izjasnila) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

2. Gradski vijećnik Željko Majstorović uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Dajem inicijativu da se u Sarajevu proglasi permanentna akcija pod nazivom: 

ZELENILO POKLON GRADU.  

To podrazumijeva sadnju svih vrsta zelenila na svim pogodnim mjestima uključujući i 

ravne krovove, pa čak i fasade. Također treba uvesti odgovarajuća priznanja 

pojedincima i mjesnim zajednicama koje se pokažu najbolje u tom pogledu. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Željko Majstorović, gradski 

vijećnik Dragan Stavanović i predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović. 

Gradski vijećnik Dragan Stevanović je, u diskusiji, predložio, u sklopu inicijative gradskog 

vijećnika Željka Majstorovića, inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da Grad Sarajevo, u saradnji sa organima gradskih općina, u aktuelnom i 

budućem mandatu, poduzme sve potrebno da se na odgovarajući način institucionalno 

reaktivira „Pokret Gorana“, koji je ugašen, a koji je izuzetno značajan i sa edukativnog, 

a i sa praktičnog stanovišta. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da će inicijativa 

gradskog vijećnika Dragana Stevanovića biti obrađena kao zasebna inicijativa i proslijeđena 

nadležnim organima. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

podržalo je podnesenu inicijativu gradskog vijećnika Željka Majstorovića, te je ona 

postala inicijativom Gradskog vijeća. 

3. Gradski vijećnik Adi Škaljić uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja.   

Upućujem vijećničku inicijativu za obilježavanje mjesta na kojem se nalazila grobnica 

na groblju Sveti Josip, a u kojoj su privremeno bila tijela sugrađana i sugrađanki 

ekshumirana sa lokaliteta Kazneni, Gaj i Grm Maline. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, izjasnivši se sa 13 glasova „za“ nije podržalo podnesenu inicijativu, 

te ona nije postala inicijativom Gradskog vijeća. 

Budući da je gradski vijećnik Adi Škaljić, predsjedavajući Kluba gradskih vijećnika Naše 

stranke, izrazio sumnju u rezultate glasanja o vijećničkoj inicijativi, uslijedilo je poimenično 

glasanje.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da sjednici prisustvuje 

15 gradskih vijećnika te da Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad i odlučivanje. 
 

Sekretar Gradskog vijeća Mila Eminović je pozivala gradske vijećnike da se poimenično 

izjasne, te su se gradski vijećnici izjasnili, kako slijedi:  

1. Alem Logo -  nije prisutan 

2. Almedin Miladin - nije prisutan 

3. Biljana Lazarević - nije prisutna 

4. Danijela Šahat - za  
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5. Jasmin Ademović - za 

6. Samir Bejić - nije prisutan 

7. Toni Vukadin - suzdržan 

8. Adi Škaljić - za 

9. Amra Zulfikarpašić - za 

10. Alen Girt - za 

11. Mirela Džehverović - za 

12. Ratko Orozović - za 

13. Hazim Bahtanović - nije prisutan 

14. Lajla Ćosović - nije prisutna 

15. Srđan Simonović - nije prisutan  

16. Vedad Deljković - suzdržan 

17. Dragan Stevanović - za 

18. Elvedin Korora - nije prisutan 

19. Muamer Mekić – nije prisutan 

20. Bajro Biber - za  

21. Robert Pleše - za 

22. Seid Škaljić - suzdržan 

23. Željko Majstorović - za  

24. Vedran Dodik - nije prisutan 

25. Drago Jurić - za 

26. Enisa Spahić - za 

27. Jasmin Skorupan - nije prisutan 

28. Srđan Srdić - nije glasao 
 

Poslije poimeničnog glasanja, Mila Eminović, sekretar Gradskog vijeća je konstatovala da 

se Gradsko vijeće Grada Sarajeva, o vijećničkoj inicijativi gradskog vijećnika Adi Škaljića, 

izjasnilo sa 13 glasova “za”, bez glasova “protiv” i tri ”suzdržana” glasa dok ostali gradski 

vijećnici ili nisu prisutni ili se nisu izjasnili. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović pozvao 

gradske vijećnike da upute vijećnička pitanja i inicijative. 

1. Gradska vijećnica Danijela Šahat uputila je i obrazložila inicijativu sljedećeg sadržaja. 

ULUPUBiH Udruženju likovnih umjetnika primijenjenih umjetnosti i dizajnera  u 

Bosni i Hercegovini, u skladu sa važećom Odlukom o uslovima i načinu sticanja statusa 

udruženja i fondacija od posebnog značaja za Grad Sarajevo, utvrditi status udruženja 

od posebnog značaja za Grad Sarajevo. 

Potrebno je da gradonačelnica Grada Sarajeva za narednu sjednicu Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva dostavi prijedlog ove odluke Gradskom vijeću na razmatranje i 

odlučivanje. 
 

2. Gradski vijećnik  Srđan Srdić uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da Grad Sarajevo, planirana sredstva u iznosu od 800.000,00 KM za doček 

Nove godine, donira područjima koja su pogođena nedavnim poplavama. Udruženje 

Pomozi.ba. je  najadekvatniji subjekt putem kojeg donacije dolaze do onih kojima je to 

najpotrebnije. Nadam se da će i drugi gradovi, nakon eventualnog usvajanja ovog 

prijedloga, učiniti isto i da ćemo svi otkazati doček Nove godine u svrhu pomoći 

područjima koja su pogođena poplavama. 

3. Gradski vijećnik  Srđan Srdić uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da Grad Sarajevo iznađe sredstva za obnovu spomenika Dževadu Begiću 

Đildi koji se nalazi preko puta Poljoprivredno-matematičkog fakulteta. Spomenik je 

zapušten, te je potrebno isti obnoviti i održavati.  
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4. Gradski vijećnik Ratko Orozović uputio je i obrazložio vijećničku inicijativu sljedećeg 

sadržaja.  

U Sarajevu već dugu tradiciju ima Udruženje Foto klub "Sarajevo", koje je i hroničar 

ovog grada kroz fotografije koje su napravljene u proteklom periodu.  

Potrebno je da gradonačelnica Grada Sarajeva poduzme sve potrebno da se Udruženje 

Foto klub "Sarajevo" proglasi udruženjem od značaja za Grad Sarajevo, već na sljedećoj 

sjednici Gradskog vijeća.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da će se Gradsko vijeće 

na sljedećoj sjednici izjasniti o inicijativi koju je uputio gradski vijećnik Ratko Orozović. 
 

*****  

Gradska vijećnica Amra Zulfikarpašić je, u diskusiji, podržala inicijativu gradskog 

vijećnika Ratka Orozovića i inicijativu gradske vijećnice Danijele Šahat. 
***** 

5. Gradski vijećnik  Željko Majstorović uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je pokrenuti aktivnosti s ciljem formiranja Komisije za održivi razvoj i 

ekologiju Gradskog vijeća Grada Sarajeva, a za što je inicijativa ranije bila upućena. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je zaključio rad 43. sjednice Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva te je najavio održavanje 44. sjednice Gradskog vijeća dana 23.10.2024. 

godine sa početkom u 10.00 sati. 

***** 

Sjednica Gradskog vijeća Grada Sarajeva završena je u 13.25 sati.  

***** 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva koji se čuvaju u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva.   

 

SEKRETAR GRADSKOG VIJEĆA 

Mila Eminović, s.r. 

 PREDSJEDAVAJUĆI GRADSKOG VIJEĆA  

Jasmin Ademović, s.r. 


